

地壺球員註冊表格 FloorCurling Player Registration Form

(只接受評審合格者申請 For player who has passed the assessment)

一項奇妙的共融全民體育運動 An amazing integrated sport for all

姓名 Name:

(英文 English)	Last name	Frist name
		(中文 Chinese)

性別 Gender:

M 男
 F 女

年齡組別 :
Age Group

U6
6 歲以下

6 to 11
6 歲至 11 歲

12 to 65
12 歲至 65 歲

> 65
65 歲以上

香港身份證編號 HKID Number:
(只需頭 4 個單位 first 4 digits only)

居住區域:
Residential Area

(例如: 灣仔, 佐敦, 沙田 for e.g. Wan Chai, Jordan, Shatin)

聯絡電話

Contact Phone Number:

電郵 Email:

所屬球會/學校/機構:

Club Name/School/Institute

有障礙人士
Disables

輪椅 Wheelchair

其他,請註明

Others, please specify

For Office / Instructor Use only 地壺球協會秘書處 / 地壺球導師專用

證書編號 Certificate Number:

簽發日期 Issue Date:

(日-月-年份 dd-mmm-yyyy)

課程編號 Course Code:

導師證書編號 Certificate Number:

導師姓名

Instructor Name:

評核成績

Overall Assessment Result:

- 申請人必須經由香港地壺球協會註冊導師教授及評審合格才能申請成為地壺球註冊賽員。
Applicants should have completed a FloorCurling training course and passed the assessment by a registered FloorCurling instructor.
- 註冊賽員才能組隊參加香港地壺球協會及其屬會主辦的地壺球比賽。
Only registered FloorCurling players can enroll in the FloorCurling competitions organized/sanctioned by HK FloorCurling or her affiliated curling clubs.
- 註冊地壺球賽員亦可享受香港地壺球協會的賽員福利。
Registered FloorCurling players can enjoy the benefits of a registered HK FloorCurling players' member
- 首次註冊期為三年,續會者須證明三年內有參加總會或屬會的 3 次比賽。
First membership registration is valid for 3 years. Renewals thereafter can be made upon proof of participation in at least 3 competitions by FloorCurling or the affiliated curling clubs.

2018 地壺球球員費用為 HK\$80 / 65 歲以上或身體有障礙球員費用為 HK\$40 (包括 3 年註冊費、電子證書及電子會員証)
Registration Fee is HK\$80 / Age>65 or Disable is HK\$40 (including 3-years registration, e-certificate and e-membership)

申請日期 Date:

(未滿 18 歲賽員申請須家長或監護人同意 Applicant who is age under 18 should have consensus from his/her parent or guardian)

此表資料用作紀錄及會務聯絡,只供本會在會務上有需要知道該等資料的指定人仕使用

Information provided in this form is for record and correspondence purpose, available to persons designed on a need-to-know basis.

Address: 19A, 3 Fook Yun Road, North Point, Hong Kong

E-mail: hkFloorCurling@gmail.com